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Referat fra bestyrelsesmødet tirsdag d. 26. september 2023 i Frederikssund Hallen.  
 

Dagsorden for mødet godkendt.  
  

Drøftelse af forslag til vedtægtsændringer jfr. fremsendte vedtægter fra Torben med 
forslag til nye vedtægter. Vi blev enige om at få ændret vores vedtægter jfr. fremlagte 
forslag, dog flytter vi punkt 7.8 op under punkt 7.4, da det giver bedre mening.  
Vedtægtsændringerne skal fremlægges ved næste generalforsamling og vedtages på 
generalforsamlingen (forhåbentligt). 
Vi satser på at generalforsamlingen afholdes tirsdag d. 19.03.24 
 
Nytårskuren 2024 afholdes lørdag d. 13.01.24 i Valhal efter samme koncept som sidste år 
og med samme musik. Vi skal dog finde en anden madleverandør og service skal lejes 
eller købes. Torben køber nye hvide stofduge. Lisbeth og Torben har styr på indkøb af 
vin, spiritus, øl, vand m.m.   
 
Klubbens økonomi er meget fin, pt. 235 medlemmer af klubben                                                                     

                                                                  
            Aftalt at holde klubtøjssalg i efteråret, Søren undersøger muligheden og finder en dato    
 
            Træningsholdene gennemgået og vi er nu oppe på 10 hold, intet at bemærke. 
 
            Forslag fra aktivitetsudvalget om gratisløb 2024 drøftet og vi har sagt ok. 
 
            Frederikssund stafetten forløb meget fint, musikken var lidt høj og vi drøftede om der  
            skulle være musik eller ej. Der holdes møde i løbsudvalget d. 5. oktober hvor det bl.a.  
            også vil blive drøftet. 
 
            Under eventuelt var Ulrich på banen. Efter et møde i hold 2, havde man drøftet at man  
            bør opfordre flere til at deltage i testløb, da der ligger noget socialt i det. Derudover har de 
            aftalt på holdet at de i den mørke tid vil lave 3 mandsgrupper som kan passe på hinanden, 
            de er jo en stor gruppe ca. 25 løbere, så det kan være svært at overskue. 
            Torben nævnte lige at Jan Skaaning rykker kommunen for lys på løbebanen på  
            Ådalens skole. 
                       
                      
            Tak et godt møde, næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag d. 20. februar 2024 kl.19.30.  
 
             For referat Annie  


